
BESTYRELSESMØDE: NR. 2 2023, OK GORM 

TID:  ONSDAG DEN 3. MAJ 2023 KL. 19.00. 

STED:  ABRAHAMSENS GÅRD 

 

DELTAGERE: OLE, TOKE, STIG, BENTE & PERNILLE 

REFERENT: PERNILLE 

AFBUD: BENTE 

FORPLEJNING: PERNILLE  

 

DAGSORDEN 
 

REFERAT 
(Er skrevet med kursiv) 

1. Nyt fra formand 
 
Nyt fra formanden 
- Godkendelse referat sidste møde (er endnu ikke 
på hjemmesiden)+ opfølgning. 
- GF JFS 
- GF Sportens Venner 
- Klubaften Løberen i Vejle 
- Nyt: Jubilæum 
- Uddannelsesplatformen (webinarer) 
 

Bentes rettelser til referatet fra sidst: 
Arrangementer og klubliv: 
Arrangementer: Bente, Dorthe, Anne-Sofie, 
Inger og Poul Erik. 
Klubture: Anette Lund  
Sociale aktiviteter?  
Spisning efter træning: Marianne 
Kommunikation og PR: 
Scrapbog: Asta  
Pressen og trykte medier: KK 
Facebook: Annett 
Hjemmeside: Annett 

Referat fra sidste møde godkendt.  
 
GF JFS: 
Henrik var indstillet til frivillighedsprisen – en 
gymnast vandt. Fint koncept med hædring af 
alle indstillede.  
Ellers forholdsvis stille og rolig GF. 
 
Sportens Venner GF:  
Lidt mere gang i tingene med banko.  
PB og Bent til stede – rolig GF på 25 min. 
 
Klubaften løberen:  
Mandag 24. april 2023.  
Mange fra Snab – ikke så mange fra Gorm. 
Derfor meget fint, at arrangementer hos 
Løberen, er for begge klubber.  
 
Nyt Jubilæum:  



Udkast til indbydelse trykt. 
PB koordinerer mad med Bodil ift. forplejning. 
Evt. mad udefra – pasta, pølser, grill. 
 
Uddannelsesplanformen:  
Punkt på dagsorden til bestyrelsesmøderne 
hver gang, så vi holder fokus og får relevante 
inviterede til møderne.  
Annett deltager på mødet 15. maj omkring 
adgang til private skove.  
 

2. Nyt fra de forskellige udvalg 
(GERNE SKRIFTLIGT) 
 
   - Kasserer v/Ole 
   - Arrangementer og klubliv v/Bente  
   - Faciliteter v/Stig 
   - Træning v/Toke 
   
 - Nyt fra: 
          Klubhusudvalg 
          Skiudvalg 
          Jelling Musikfestival 
          Hærvejsløbet 
       

Kasserer:  
Ole: Indkøb ift. bevilling Musikfestival.  
Skal vi købe et startur? JA. 
 
Før vi indkøber SI brikker bør vi tilbyde 
klubbens medlemmer mulighed for at bestille 
en brik. PB skriver dette i søndags Nyhedsbrev 
når Ole melder tilbage.  
 
Faciliteter: 
Kort og skovudvalg: 
Der er afholdt møde, hvor Søren blev 
enstemmigt valgt som formand. Stig 
varetager kontakten til bestyrelsen. Der er 
udsendt referat af mødet til bestyrelsen. 
God fremdrift ift. kort til JFM lang. 
En del aktivitet på ”Find-vej i” og Skole OL 
fronten og en aftale omkring betalt 
korttegning i Grindsted (Find vej i Grindsted) 
på vej. 
Øvrige områder er ikke kommet i fokus 
endnu. 
 
Træning: 
KK har styr på skole OL. 
 
Skole klub projekt DOF-Gorm: 
Større projekt end først antaget. 
Bestyrelsen har valgt at tilbyde 5. klasse 
gratis træning (ved klubbens tirsdagstræning) 
frem mod skole OL finale.  
 
Klassearrangement 4. klasse 22. april.  
KK stod for arrangementet – terrænvandring 



+ o-løb. Stor succes og ros fra lærerne.  
 
Træning Gorm 3-dages – planlægning er i 
gang.  
 
Træning af de små børn – der forsøges at lave 
en plan, hvor forældre inkluderes i træningen 
af de mindste børn.   
 
Rekruttering: Fin-Vej-I – 9. maj 
Der er lavet opslag på hjemmeside og 
Facebook. Desværre har vi endnu ikke 
modtaget billeder og videomateriale fra 
Camilla (DOF). Opdateres med nye billeder, 
hvis de når at komme inden tirsdag.  
 
Arrangementer og klubliv (Bente): 
Forslag fra bestyrelsen om at holde klubaften 
23/5 med rundvisning ved Hakkehuset. 
PB koordinerer med Bente.  
 
Klubmesterskaber sprint: 
Indbydelse med nye klasser godkendt.  
Husk præmier til banevindere, som ikke er 
klubmesterskabsklasser.   
 
Gorm 3-dages: har bedt Anne-Sofie og Anette 
om at være tovholder, samt lave indbydelse. 
Har dog ikke fået bekræftelse fra dem endnu. 
Toke og træningsudvalget laver træningerne 
og der er søgt tilladelser. Det har Anette styr 
på. 
 

3. Hjemmeside - områdebeskrivelser 
 
- Nye områdebeskrivelser (forslag fra hvert 
område) – gerne på skrift inden mødet, hvis I har 
dem klar. 
(generelle opdateringer til hjemmesiden sendes 
til Ole B.) 
 

 
Bente: Opdatering hjemmeside klubtøj 
Evt. med priser. Hvem gør det?  
PB sender billeder til Ole på det nye tøj. 
 
Hjemmesiden bør gennemgås hvert år.  
 
Der arbejdes videre med nye 
områdebeskrivelser, der sendes til Ole, når de 
er klar.  
 



4. Status løb 2023 
 
- MTB DM 16.-18. juni (7 klubber) 
- JFM Lang Gyttegård 20. august 
 
 

MTB DM: 
Fra Gorm er PE banelægger på langdistancen, 
møder holdes løbende – PB spørger gormere 
ift. hjælp på dagen, hvis der mangler folk.  
 
JFM-Lang: 
Klasser osv. som sidste år. Der er ingen regler 
at følge.  
PB har kontakt til Jacob.  
 

5. Klubtøj 
 
- Hvad skal trøje og jakke koste, hvis 
ungdomsløbere vælger at beholde tøjet, når de 
bliver senior?   
 

Løbetrøjens pris: 100 kr. (halvpris af 
tilbudsprisen på første køb af løbetrøje).  
 
Jakke: 350-400 kr.  
General regel:  
Nyprisen minus 100 kr. pr. år. = jakkens pris, 
hvor man ønsker at beholde den.  
 
Overtræksjakken der lånes af 
ungdomsløberne er en OVERTRÆKSJAKKE, 
IKKE en løbejakke. Dette må gerne meddeles 
alle ungdomsløberne, så vi passer på tøjet.  
 
 

6. Eventuelt 
 
- Næste bestyrelsesmøde 
  

Næste møde er onsdag den 21/6.  
 
 
 
 
 

 


